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W przyszłą niedzielę, dojdzie na Stadio Olimpico do pojedynku Romy z

Lecce. Jednym z piłkarzy, który wróci na Stadio Olimpico będzie Julio

Sergio. Wypożyczony do Lecce bramkarz udzielił wywiadu dla Radio Centro

Suono Sport.

 

W następnym meczu dojdzie do twojego powrotu, jak będziesz przyjęty?

- Myślę, że dobrze. Uważam, że wykonałem dobrze swoją pracę, pozostawiłem wielu

przyjaciół w Romie. Spodziewam się dobrego przyjęcia przez wszystkich.

 

Twoje pożegnanie z Romą było wspólnym wyborem czy nie?

- W kierownictwie zmieniło się wiele, chcieli zmian, ja zdecydowałem o tym co dla

mnie najlepsze. Było mi przykro opuszczać Romę, było mi tam dobrze pod każdym

względem. Dokonanie tego wyboru było trudnym. Myślę o powrocie pewnego dnia i

dobrej grze w zespole, który dał mi tak wiele.

 

To Montella czy inny zawodnik preferował w ostatnim sezonie Doniego?

- Mam nadzieję, że był to wybór trenera, on wybierał jednego czy innego zawodnika.

Zespół nie grał dobrze ogólnie, jednak nie sądzę, że powinienem był zapłacić karę

sam, tak jak było. Mam czyste sumienie, gdy kładę się do łóżka, całe doświadczenie

w Romie nie zmienia niczego.

 

Łzy w Brescii?

- W Brescii było naprawdę ciężko. Dziś nie powtórzył bym tego, być może nie

wyszedłbym z bramki, to była zła chwila. To nie był mój sezon, próbowałem

potwierdzić dobrą grę, ale nie było to możliwe.

 

Jeśli Roma wygrałaby mistrzostwo w 2010 roku, twoja historia byłaby najpiękniejsza.

- Inter grał w tamtym sezonie bardzo dobrze, zrobiliśmy comeback, który byłby

ciężki dla innej drużyny, było wielu bohaterów. Wszystko było piękne i nie żałuję

niczego. Mam nadzieję przeżyć to ponownie innego dnia.
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Ocena Bertolacciego?

- To świetny chłopak, dżentelmen, piłkarz, który posiada imponującą jakość, nikt nie

prowadzi piłki w środku pola jak on, ma przegląd przestrzeni inny od pozostałych

graczy. Ma przed sobą świetlaną przyszłość, mam nadzieję, że wróci do Romy, tam

będą jego święcenia.

 

Spodziewasz się bombardowania bramki w meczu Roma-Lecce?

- Także ja wracam po przerwie, mam nadzieję wrócić, Roma ma świetnych graczy.

Trener chce zabawnego futbolu, widowiskowości. Dla mnie będzie to szczególne

spotkanie, nie będzie łatwo na Olimpico, nie pozwolenie nikomu z Romy na zdobycie

gola będzie wielką rzeczą.
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